

Title (en)

Stripper with stripper lamellae with different ends

Title (de)

Abstreifer mit unterschiedlich endenden Abstreiferlamellen

Title (fr)

Racleur avec lames de raclage à extrémités différentes

Publication

EP 2583583 A2 20130424 (DE)

Application

EP 12007236 A 20121019

Priority

DE 202011051676 U 20111019

Abstract (en)

The scraper (1) has a retaining portion (2) for fixing the scraper at a cosmetics reservoir. A number of scraper slats (3) include a slat shaft (4), which is changed distal to one of scraper fins (5). The scraper slats are uniformly distributed at a periphery of the retaining portion. The scraper fins lie in different distance from the retaining portion. The shaft is flexible in a radial direction with respect to a longitudinal axis of the scraper. The fins are arranged in different levels according to a type of step of a spiral staircase.

Abstract (de)

Abstreifer (1) zum Abstreifen eines Kosmetikapplikators mit einem Halteabschnitt (2) zum Festsetzen des Abstreifers (1) an einem Kosmetikvorratsbehälter, dadurch gekennzeichnet, dass der Abstreifer (1) eine Anzahl von Abstreiferlamellen (3) aufweist, die jeweils aus einem Lamellenschaft (4) bestehen, der distal in eine Abstreiferflosse(5) übergeht, wobei der Abstreifer (1) Abstreiferflossen umfasst, die in unterschiedlicher Entfernung vom Halteabschnitt (2) liegen.

IPC 8 full level

A45D 40/26 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45D 40/267 (2013.01 - EP US); **A45D 40/268** (2013.01 - US)

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

DE 202011051676 U1 20130121; CN 103054314 A 20130424; EP 2583583 A2 20130424; EP 2583583 A3 20140618;
US 2013101337 A1 20130425

DOCDB simple family (application)

DE 202011051676 U 20111019; CN 201210398591 A 20121019; EP 12007236 A 20121019; US 201213655974 A 20121019